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Till landstingsfullmäktige 
 
Fråga till landstingsråd Christel Friskopp 
 
 
Det kommer många barn till akutmottagningen varje dag utan att där finns specialiserade 
sjuksköterskor och läkare för just barn. Barn får sitta och vänta på sin tur i väntrummet trots att 
de ibland förstås kan ha mycket ont och det är svårt att förklara för ett mindre barn varför de får 
vänta och varför det gör ont. Det kan också vara svårt och mycket stressande för andra sjuka 
patienter i väntrummet med ett skrikande tröstlöst barn alldeles intill. Föräldrar till ett sjukt eller 
skadat barn är också ofta mycket oroliga och stressade.  
  
Många gånger blir akuten en sluss vidare till just barnavdelningen. Vi har fått signaler från 
föräldrar som meddelar att det är svårt att få tider till barnläkare inom landstingets primärvård 
och då är det inte heller konstigt om trycket på akutmottagningen ökar. 
 
Hade man på akuten haft en barnsjuksköterska, specialiserad och på plats för att ta hand om de 
barn som kommer in för att göra första kontroll, hade man på ett mer effektivt sätt hanterat 
situationen kring alla de barn som kommer till akuten och eventuellt också snabbare kunnat 
hjälpa dem rätt. 
 

 
Min fråga till Christel Friskopp blir därmed: 
 
Skulle du ställa dig bakom en motion om att införa en specialiserad barnsjuksköterska på 
akutmottagningen för att snabbt och professionellt kunna hantera alla barn som kommer in på 
akutmottagningen? 
 
 
Alexander Wendt (M) 


